
Monorierdő Község Önkormányzat 2007. szeptember 27-én 15:30 órai kezdettel megtartott  nyílt 
ülésének 

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Rendelete: 13-16

Határozatai:  117-144

T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

1. Tsp. Előterjesztés a  Fekete István Általános Iskola felújítására vonatkozó 
engedélyezési terv megrendelésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

2., Tsp Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzatának 2007. évi 
költségvetési rendeletének  módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor, Vargáné Vass Éva

3. Tsp. Előterjesztés  a gyermekvédelmi támogatásokról szóló 11/2006.számú 
rendelet módosítására
Előterjesztő: Szalai Gábor bizottsági elnök

4. Tsp. Előterjesztés  a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli 
ellátásokról szóló  10/2007.(VII.02.) kt. rendelet módosítására
Előterjesztő: Szalai Gábor bizottsági elnök

5. Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község közigazgatási területén  a közterület-
használat rendjéről szóló 9/2006. sz. Rendelet módosítására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

6. Tsp. Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben  lévő települési 
önkormányzatok támogatásának benyújtására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

7. Tsp. Előterjesztés a végleges vagyonmegosztási megállapodás megkötéséhez
Előterjesztő: Juhász Sándor, Vargáné Vass Éva jegyző 

8. Tsp. Előterjesztés együttműködési megállapodás Monorierdő Községi 
Polgármesteri Hivatal és a részben önálló intézményei közötti megállapodásra
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 
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9. Tsp. Előterjesztés az Ifjúsági Jujutsu Kör által beadott kérelemről,  és az 
önkormányzat  tulajdonában lévő  intézmények egyes helyiségeinek bérleti 
díjának megállapítására
Előterjesztő: Juhász Sándor 

10. Tsp. A Fekete István Általános Iskola  2007. I. félévi beszámolójának 
elfogadása
Előterjesztő: Juhász Sándor, Vargáné Vass Éva  

11.  Tsp.  Monorierdő  Községi  Polgármesteri   Hivatal  2007.  I.  félévi 
beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Juhász Sándor, Vargáné Vass Éva  

12. Tsp. Tájékoztató Tájékoztatás a Fekete István Általános Iskola és  Csicsergő 
Óvoda leltáráról és intézményvezetői átadás- átvételről
Előterjesztő:Vargáné Vass Éva jegyző 

13. Tsp. Előterjesztés Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszerhez való 
csatlakozásra
Előterjesztő: Juhász Sándor, Vargáné Vass Éva

14. Tsp. Tájékoztatás a képviselői tiszteletdíjak  letéti számla forgalmáról 
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva

15.  Tsp.  Javaslat  támogató  nyilatkozat  kérésére  Bénye  és  Gomba  Község 
Önkormányzatától 
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

16.Tsp. Tájékoztatás Strázsa-Felső-Tápió Helyi Közösség alapításáról
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

17. Tsp. Előterjesztés Triplex Kft. üzletrészének megvásárlására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

18. Tsp. Előterjesztés a közvilágítás bővítésének lehetőségére
Előterjesztő:Juhász Sándor polgármester

19. Tsp. Beszámoló a 2007. évi parlagfűmentesítésről
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

20. Tsp. Előterjesztés Egészségügyi alapellátás feltételeinek átmeneti 
megteremtésére vonatkozó javaslatokra
Előterjesztő: Dr. Páczi Antal bizottsági elnök

21. Tsp. Javaslat fűkasza vásárlására 
Előterjesztő: Dr. Páczi Antal bizottsági elnök

22. Tsp. Javaslat fásítás, környezetrendezési program elindításához 
Előterjesztő: Dr. Páczi Antal bizottsági elnök
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23. Tsp. Javaslat szelektív hulladékgyűjtés beindítására 
Előterjesztő: Dr. Páczi Antal bizottsági elnök

24. Tsp. Előterjesztés  a Bursa Hungarica ösztönpályázatról
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

25. Tsp. Egyebek

Monorierdő, 2007. október 01.

Juhász Sándor
 polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült  :   Monorierdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2007. szeptember 27-én 15:30 
órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácstermében megtartott nyilvános soros üléséről.

Jelen vannak  :    Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Borbás Elvira, Hornyák 
Balázs, Kiss Dénes László, Szalai Gábor, Dzsupin Imréné, Tóth Attila, Hornyák Balázs, Dr. Páczi 
Antal,  Dr. Pácziné Félix Anna képviselő (11 fő) 

Távollévő képviselők: Pádár Erika
 Jegyzőkönyvvezető: Derján Hajnalka
                         
Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 

Juhász  Sándor  polgármester: köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  az  ülés 
határozatképes. 11 fő jelen van. Pádár Erika bejelentéssel távol van.
Külön köszönti Pankotai Gyula  urat a Dimenzió Építész Iroda részéről.

Javasolja, hogy a 15. napirendi pontot „Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola felújítására 
vonatkozó  engedélyezési  terv  megrendelésére”  tegyék  előre  az  1.  napirendi  pont  helyére,  a 
meghívott vendég jelenlétére tekintettel.
A 13.  napirendi  pontot  kéri  törölni  a  „Fekete  István  Általános  Iskolamegbízott  igazgatójának 
kinevezés módosítása” a mb. igazgató ezt írásban kérte.
Napirendi ponttal kapcsolatban más javaslat nincs. Kéri, hogy a képviselő-testület a napirendet és 
annak sorrendéjét fogadja el a módosításokkal együtt. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal a napirendet és annak sorrendjét elfogadta.

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Dr. Páczi Antal: a védőnő már nagyon várja a fénymásolót, számítógépet stb. kérdezi, hogy hol tart 
az ügy.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal a Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról c. 
tájékoztatást  elfogadta.

1. Tsp. Előterjesztés a  Fekete István Általános Iskola felújítására vonatkozó engedélyezési 
terv megrendelésére
Előadó: Juhász Sándor polgármester
Megkéri Pankotai urat, hogy ismertesse az iskola tanulmányi tervét. 

Pankotai Gyula:  az egész program onnan indult ki, hogy a könnyűszerkezetes épületszám nem 
üzemeltethető  gazdaságosan.  Falazott  szerkezetűvé  alakítják  át  ablakcserével  együtt  megfelelő 
hőszigetelési követelmények elérésével. Az egyeztetések során vetődött fel az is, hogy egy aulával 
egészülne ki az egész épületegyüttes, hogy egy rendezvény alkalmával az összes gyerek elkérjen. 
Ide tartozik még az épület akadálymentesítése, ami mindenképpen szükségszerű és a pályázatnak 
erre is ki kell terjednie. A tanulmánytervre azért volt szükség, hogy a képviselő-testület, illetve a 
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tanári kar rá tudjon nézni a munkájukra és a módosításokat az engedélyezési tervben  figyelembe 
tudják venni. Meghökkentő az épület tornatermi homlokzata, azon voltak, hogy az utcai homlokzat 
jól  nézzen  ki  az  épületszárny  könnyűszerkezetes  az  rendes  falazott  legyen,  valamint  az  aulát 
próbálják úgy bepréselni az egész épületegyüttesbe, hogy  funkcionálisan jó legyen. A főbejárat 
átkerült  a  kazánház  mellék,  de  meghagyták  magát  a  kazánházat.  Az  új  főbejárat  fölött  egy 
tetőkiemelés készül, mellette egy kis téglaburkolat, meg egy kis átszínezés, alól hőszigetelésre van 
szükség. A födémet és falazatát hőszigetelni fogják és a nyílászárókat kicserélik. A régiben ennyi az 
igazi  változás.  Az  emeleti  szinten  kapna  helyet  az  igazgatás  és  így  a  régi  épületszárnyban 
felszabadulnának bizonyos helyiségek. Ezért lenne szükség, hogy a tanári kar, illetve a képviselő-
testület ránézzen erre az alaprajzra is,  mert az igazgatói iroda felszabadul és  a tanári szoba is. 
Nyelvi labornak esetleg megfelelne. Ugyanez a kérés az újjá épített épületszárnnyal is. Meghagyták 
a helyükön a WC csoportokat, de ki kell majd cserélni,  mert szükség lesz akadálymentes WC-re is. 
A tornateremhez igazából nem kellett hozzányúlni, annyit tettek vele, hogy ahol az aula az egyik 
homlokzatát betakarja, azok az ablakok  megszűnnek. A tornaterem öltözője, az aula egy szinten 
helyezkedik el és ide kellett az emelőplatformot helyezni. Ez olcsóbb mint a lift. A belső udvar 
megmarad, annak burkolatával nincs baj. Ennek a költségbecslése m2 ár alapján 167,5 millió Ft + 
Áfa. A pályázati  kiírásban bruttó 250 millió Ft szerepel,  ez kb. bruttó 200 millió,   50 milliót a 
pályázatban szerepeltetni kell, mint eszközbeszerzés stb. Kb. ez bele fog férni a 250 millió Ft-ba. 
A látványrajzon látszik, hogy a homlokzata változott egy kicsit, megszűnt a vonatszerűsége. Amit 
nem kellett elbontani azt nem bontották el, amit fel lehetett használni, azt felhasználták.

Juhász  Sándor: 20%-ot  eszközbeszerzésre  kell.  A  pályázathoz  szükség  van  arra,  hogy  az 
engedélyezési  terv  elkészüljön,  ez  azt  jelenti,  hogy  a  Dimenzió  Építész  iroda  megadta  az 
engedélyezési tervre is az ajánlatot, ez 2.800eFt bruttó a áfa, hasonló fizetési kedvezményekkel, 
mint itt ennek a tervnek a készítésével. Ahhoz, hogy pályázatot tudjunk beadni, ennek a tervnek el 
kell készülni. 

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy a 2.840e Ft mit tartalmaz magában.

Pankotai Gyula: tartalmazza az építész engedélyezési tervet, az engedélyezési terv a bekerülési 
költség  2,4 millió a Áfa, helyszíni felmérés 80eFt + áfa, amik az építészeti engedélyhez szükséges 
dolgok,  az  egész  épület  energetikai  számításának  elvégzése.  Ez  270eFt  +  áfa  és  a  statikus 
szakvélemény 900eFt + Áfa. Ez mindösszesen 2.840eFt + áfa.

Dr. Práczki Péter: szeretné ezt a levezetést megkapni. 

Juhász Sándor: az egész ajánlatot rendelkezésre bocsátja, a pályázat benyújtásához a mellékelt 2. 
sz. határozattervezetet szerinti döntés meghozatalát is javasolja.

A képviselő-testület 10 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

117/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

A Fekete István Általános Iskola felújításának engedélyezési tervének elkészítéséről
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezési terv készítését határozza el,  és 
rendeli meg a 7 Dimenzió Kft-től, 2.840.000 Ft+ Áfa értékben, melynek fedezetéül a költségvetésben 
pályázati önrészre elkülönített 5.700 E Ft előirányzati forrást jelöli meg.

Határidő: 2007. november 30.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
118/2007.(IX.27.) Kt.

határozata 

Tulajdonosi hozzájárulás megkéréséről 

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  hivatkozva  Monor  Város  Önkormányzat 
képviselő-testületének 61/2007. (II.15.) sz. testületi határozatára, a Fekete István Általános Iskola 
2213 Monorierdő, Szabadság út 43. intézménye fejlesztéséhez benyújtandó pályázathoz a Monor 
Város Önkormányzat Képviselő-testület tulajdonosi hozzájárulását kéri. 

Határidő: 2007. október 15.
Felelős: polgármester

2. Tsp.  Előterjesztés  Monorierdő  Község  Önkormányzatának  2007.  évi  költségvetési 
rendeletének módosítása.
Előadó: Vargáné Vass Éva

Juhász  Sándor: ezt  más  a  Pénzügyi  Bizottság  és  az  Oktatási  Bizottság  tárgyalta  és  annak  a 
javaslatára készült ez az előterjesztés.

Vargáné Vass Éva: a költségvetési rendelet módosítására azért volt szükség, mert többlet állami 
támogatást kaptunk, illetve részben saját hatáskörben is történt rendelet módosításra javaslat. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

 
13/2007. (X.01 ) Kt.

 rendelete
 

az Önkormányzat 2007. évi költségvetéséről szóló 2/2007.(II.21.) Kt. rendelet módosításáról
 

 Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Államháztartásról  szóló  –  többször 
módosított  –  1992.  évi  XXXVIII.  törvény  (továbbiakban:  Áht.)  65.  §-a  alapján,  valamint  az 
Államháztartás  működési  rendjéről  szóló  –  többször  módosított  –  217/1998.  (XII.  30.)  számú 
Kormányrendeletnek  (továbbiakban:  Ámr.)  megfelelően  az  Önkormányzat  2007.  évi 
költségvetéséről szóló a 9/2007.(VII.02.) Kt. rendelettel módosított 2/2007.(II.21.) Kt. rendeletét 

6



(továbbiakban: R.) az alábbiak szerint módosítja:

1. §

A R.3. §- t az alábbiak szerint módosítja:
„3. § A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal és az önkormányzati intézmények együttes 2007. 

évi költségvetését az alábbiak szerint állapítja meg:
 eFt-ban

BEVÉTELEK 
I.MŰKÖDÉSI BEVÉTELEK 215 793

1./ Intézményi működési bevételek 28 426
2./ Önkormányzat sajátos működési bevételei 187 367

II.TÁMOGATÁSOK 126 754
1./ Önkormányzatok költségvetési támogatása 126 754

III.FELHALMOZÁSI ÉS TŐKE JELLEGŰ BEVÉTELEK 11 408
IV.MŰKÖDÉSI CÉLÚ TÁMOGATÁSÉRTÉKŰ BEVÉTEL 2 432

1./ Működési célú támogatásértékű bevétel 2 432
V.FELHALMOZÁSI CÉLŰ PÉNZESZKÖZ ÁTVÉTEL 13 200

2./ Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel 13 200
VI.TÁMOGATÁSI KÖLCSÖNÖK VISSZATÉR. BEVÉTELE 1 400
VII.MŰKÖDÉSI CÉLÚ HITELFELVÉTEL 19 913

BEVÉTELEK ÖSSZESEN: 390 900

KIADÁSOK     
I.MŰKÖDÉSI CÉLÚ KIADÁSOK 360 092

1./ Intézmények működési kiadásai
      - Személyi juttatások 130 768
      - Munkaadókat terhelő járulékok 38 250
      - Dologi kiadások 43 753
      - Működési célú támogatásértékű kiadás 0
      - Működési célú pénzeszköz átadás 0
      - Önkormányzat által folyósított támogatás 0
      - Ellátottak pénzbeli juttatásai 7 400
2./ Polgármesteri Hivatal működési kiadásai
      - Személyi juttatások 50 980
      - Munkaadókat terhelő járulékok 15 247
      - Dologi kiadások 41 553
      - Működési célú támogatásértékű kiadás 7 881
      - Működési célú pénzeszköz átadás 11 650
      - Önkormányzat által folyósított támogatás 12 610
      - Ellátottak pénzbeli juttatásai 0

II.FELÚJÍTÁSI KIADÁSOK 18 176
III.FEJLESZTÉSI KIADÁSOK 4 352
IV.FELHALMOZÁSI CÉLÚ PÉNZESZKÖZ ÁTADÁS 335
V.HITELEK TÖRLESZTÉSE 7 945

VI.CÉLTARTALÉK (kötelező államháztartási tartalék) 0

7



KIADÁSOK ÖSSZESEN: 390 900
KÖLTSÉGVETÉSI HIÁNY   :  19 913
A költségvetési hiány fedezete működési célú hitelfelvétel.
A költségvetési létszámkeret: 76,5”

2. §.
 

A R. alább felsorolt mellékleteit módosítja az előterjesztés szerint:

1. sz. melléklet: Monorierdő Község Önkormányzat 2007., 2008.  2009. évi bevételei és
          kiadásai (Összesítő)

2. sz. melléklet: Monorierdő Község 2007.évi bevételei 

5/a. sz. melléklet: Normatív állami hozzájárulások és a normatív, kötött felhasználású 
      támogatások jogcímenkénti összegei és forrásai 2007.év.

5/b. sz. melléklet: Normatív állami támogatás alakulása Monorierdő

6. sz. melléklet: Intézmények működési kiadásai, létszámadatai 2007. év
 
7. sz. melléklet: Polgármesteri Hivatal működési kiadásai, létszámadatai 2007. év
 
8. sz. melléklet: Felújítási kiadások 2007. év
 
12. sz. melléklet: Monorierdő Község Önkormányzat működési és felhalmozási célú 
                             bevételeinek és kiadásainak 2006., 2007., 2008., 2009. évi alakulását bemutató 
                                      mérleg
 

Záró rendelkezések
 3. §. 

(1)   Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba.

 (2)   A rendelet kihirdetéséről és közzétételéről a jegyző köteles gondoskodni.

2. Tsp.  Előterjesztés  a  gyermekvédelmi  támogatásokról  szóló  11/2006.  sz.  rendelet 
módosítására.
Előadó: Szalai Gábor

Szalai Gábor: javasolja a képviselő-testületnek a rendelet módosítását elfogadni.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

 14/2007. (X.01) Kt. 
RENDELETE

A gyermekvédelmi támogatásokról szóló 11/2006.számú rendeletének módosításáról
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Monorierdő  Község  Önkormányzatának  (a  továbbiakban:  Önkormányzat)  Képviselő-testülete  (a 
továbbiakban: Képviselő-testület) a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. 
évi  XXXI.  törvényben  (továbbiakban  Gyvt.)  kapott  felhatalmazása  alapján  –  figyelemmel  a 
gyámhatóságokról, valamint a gyermekvédelmi és gyámügyi eljárásról szóló 149/1997. (IX. 10.) 
Korm. rendelet (Gyer.) szabályaira - a pénzbeli és természetben gyermekvédelmi ellátások helyi 
szabályairól – tekintettel a jogalkotásról szóló 1987. évi XI. törvény 10. § a. pontjában és az Ötv. 
16.  §  (1)  bekezdésében  foglaltakra  -  a gyermekvédelmi  támogatásokról szóló  11/2006.számú 
rendeletének (továbbiakban:R.) módosításáról az alábbi rendeletet alkotja:

1. §

A R.5. § (7) bekezdését hatályon kívül helyezi.
2. §

Záró rendelkezések

(1) E rendelet kihirdetése napján lép hatályba.

(2) E rendelet kihirdetéséről a jegyző a Hivatal hirdetőtábláján történő kifüggesztéssel gondoskodik.

3. Tsp. Előterjesztés a 10/2007. (VII.02.) kt. rendelet módosítására.
Előadó: Szalai Gábor

Szalai Gábor: ezt is tárgyalta a Szociális Bizottság, javasolja elfogadásra.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

15/2007.(X.01) Kt.
 RENDELETE

A szociális rászorultságtól függő pénzbeli 
és természetbeli ellátásokról szóló a 10/2007.(VII.2.) Kt. rendelettel módosított 10/2006. számú 

rendelet módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  (a  továbbiakban:  Önkormányzat)  Képviselő-testülete  (a 
továbbiakban: Képviselő-testület) a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 
III. törvényben (továbbiakban Sztv.) kapott felhatalmazása alapján – figyelemmel arra, hogy a helyi 
önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV.  törvény (Ötv.)  8.  §  (4)  bekezdése  szerint  a  szociális 
alapellátás  biztosítása  a  települési  önkormányzat  kötelezően  ellátandó  feladata  -  a  szociális 
igazgatás és ellátás helyi szabályairól – tekintettel a jogalkotásról szóló 1987. évi XI. törvény 10. § 
a.  pontjában  és  az  Ötv.  16.  §  (1)  bekezdésében  foglaltakra  -  a szociális  rászorultságtól  függő 
pénzbeli  és  természetbeli  ellátásokról  szóló  a  10/2007.(VII.2.)  Kt.  rendelettel  módosított 
(továbbiakban: R.) 10/2006.számú rendeletét (továbbiakban: AR.) az alábbiak szerint módosítja:

1. §
Az AR 17.§ (2) bekezdését, valamint a R. 5.§ szakaszát az alábbiak szerint módosítja:

„(2)  Egy  család,  egy  naptári  évben  legfeljebb  az  öregségi  nyugdíj  mindenkori 
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legkisebb  összegének  100  (egyedül  élő  esetében  a 150)  %-áig, de  legfeljebb  4 
alkalommal részesülhet egyszeri segélyben.”

2. §

Záró rendelkezések

(1) E rendelet kihirdetése napján lép hatályba.

(2) E rendelet kihirdetéséről a jegyző a Hivatal hirdetőtábláján történő kifüggesztéssel gondoskodik.

4. Tsp. Előterjesztés a Monorierdő Község közigazgatási területén a közterület-használat 
rendjéről szóló 9/2006. sz. rendelet módosítására.
Előadó: Vargáné Vass Éva

Vargáné Vass  Éva:  a kiosztott  írásos anyaghoz képest a rendelet-tervezet  szövegében lesz egy 
módosítási  javaslat.  A  záró  rendelkezések  kiegészülnének  egy  harmadik  bekezdéssel,  a 
közigazgatási   hivatal telefonos jelzése alapján javasolja,  hogy az adatvédelemről szóló 7/2007. 
(V.31.)  kt.  rendeletet   szíveskedjen  hatályon  kívül  helyezni.  A Közigazgatási  Hivatal  szóbeli 
észrevétele az volt ezzel kapcsolatban, hogy a 94-es alkotmánybírósági határozat szerint nem szó 
szerint  idézték  a  törvény  szövegét.  Javasolja,  hogy  a  záró  rendelkezések  egészüljenek  ki  egy 
harmadik bekezdéssel, mégpedig a következő módon: 
A 7/2007. (V.31.) kt. rendeletét hatályon kívül helyezi a rendelet kihirdetésével egy időben. 

Vad Mária: olvassa az előterjesztésben, hogy „az egy év tapasztalata alapján szükségesnek tartom 
a rendelet egyes szakaszait módosítani” Akkor ez a 3-ban lévőkre is érvényes, mert megnézte a 
tavalyi rendeletet és ott teljesen más összegek szerepeltek. Most ezt mi indokolja, hogy mindent 
szinte duplájára emelnek.

Vargáné Vass Éva: rendkívül alacsony a közterület-használati  díj.  Az az eljárás,  amit a hivatal 
lefolytat  egy-egy  ilyen  közterület-használat  kiadásakor,  többszörösen  meghaladja  a  befizetett 
díjtételt. Véleménye szerint még mindig nem túlzott mértékűek a díjtételi javaslatok.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

16/2007. (X.01) Kt.
 RENDELETE

Monorierdő Község közigazgatási területén 
a közterület-használat rendjéről szóló 9/2006. számú rendelet módosításáról

Monorierdő Község Önkormányzata -  tekintettel a jogalkotásról szóló 1987. évi XI. törvény 10. § a. 
pontjában és az Ötv. 16. § (1) bekezdésében foglaltakra - a Monorierdő Község közigazgatási területén 
a közterület-használat rendjéről  szóló 9/2006. számú rendeletét (továbbiakban: R.) az alábbiak szerint 
módosítja:

1.§

10



A R.  7.§ -a   (4) bekezdéssel egészül ki:
„(4)
 a.) A közterület használati engedély jogosultja ( továbbiakban: engedélyes) köteles az igénybe vett 
területet és környezetét tisztán tartani, a keletkezett hulladék, szemét elszállításáról az engedélyben 
foglaltaknak megfelelően gondoskodni.
b.) Az engedélyes köteles a közterület használati engedélyt, valamint a tevékenység folytatásához 
szükséges engedélyeket ( vállalkozói, őstermelői, működési engedély, díjfizetésről szóló bizonylat 
stb.) magánál tartani, és azokat az engedélyező hatóságok vagy a rendőrség ellenőrzése esetén 
kérésre felmutatni.
c.) A közterületen szeszes ital fogyasztása tilos.
d.) E rendelet 7.§ (4)  c pontban megfogalmazott tilalom nem vonatkozik az engedélyezett alkalmi 
rendezvények idejére ideiglenesen kitelepülő árusítóhelyek környékére, valamint a vendéglátó ipari 
előkertre.”

2.§

A R. 9.§ (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„(2) A közterület- használati díj mértéke az alaprendelet 2. számú melléklete szerint kerül 
megállapításra. Az engedélyes a közterület használati díjat minden esetben előre köteles megfizetni, 
a  határozat jogerőre emelkedéssel  egy időben.”

3.§
A R.  2. számú melléklete helyébe az alábbi rendelkezések lépnek:

1. Közterületbe 10 cm –en túl benyúló üzlethomlokzat( portál) kirakatszekrény, üzleti védőtető( elő 
tető), ernyőszerkezet, hirdető berendezés( fényreklám, cím és cégtábla.

       200.- Ft/m2/hó

2. Az egyes intézményekhez, a már működő létesítményekhez, vállalkozáshoz a közút területén 
kívül szükséges gépjármű várakozóhelyek:           350.Ft/m2/hó 

3. Önálló hirdető-berendezés, tájékoztató és reklámtábla  hirdetőfelületenként: 
                                 400.-Ft/m2/hó 

4. Alapzatos zászlórúd, tartóoszlop. 700.-Ft/m2/hó

5. Építési munkával kapcsolatos állvány, építőanyag,  törmelék   400.-Ft/m2/hó

6. Alkalmi, mozgó és idényjellegű árusítás, mely történhet asztalról, árusító és egyéb fülkéből, 
sátorból, konténerből, pavilonból.        400.-Ft/m2/hó  

7. Vendéglátó-ipari előkert        350.-Ft/m2/hó
   

8. Kiállítás, bemutató vásár, mutatványos tevékenység.              400.-Ft/m2/hó

9. Cirkusz           50.- Ft/m2/nap

10. Sport és kulturális rendezvények        20.-Ft/m2/nap

4.§
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Záró rendelkezések

(1) E rendelet 2008. január 1-jén lép hatályba.

(2) Kihirdetéséről a jegyző a Hivatal hirdetőtábláján történő kifüggesztéssel gondoskodik.

(3) A 7/2007. (V.31.) kt. rendeletét hatályon kívül helyezi a rendelet kihirdetésével egy időben. 

5. Tsp.  Előterjesztés  az  önhibájukon  kívül  hátrányos  helyzetben  lévő  települési 
önkormányzatoknak támogatásának benyújtása.
Előadó: Vargáné Vass Éva 

Vargáné Vass Éva:  az írásbeli előterjesztéshez képest csak egy tájékoztatást adna. A pénzügyes 
kolléganők most is dolgoznak az önhiki-s pályázat elkészítésén. A Pénzügyi Bizottság ülésén azt 
ígérte, hogy erre az ülésre vélhetően lesz szám, hogy mennyi a forráshiány, amit be tudnak nyújtani, 
de ebben a pillanatban nem tud számot mondani. A pályázatot 30-ig kell beadni még úgy is, hogy 
nincs 2006-os évre tényadat, de megpróbálják a kincstárnál befogadtatni a pályázatot. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
képviselő-testületének
119/2007.(IX.27.) Kt. 

határozata

az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkormányzatok 
2007. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról

A.)  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyar  Köztársaság  2007.  évi 
költségvetéséről szóló 2006. évi CXXVII. törvény 17. § (1) bekezdése és 6. számú melléklet 1. 
pontja (továbbiakban: 6. számú melléklet) alapján támogatási igényt nyújt be az önhibájukon kívül 
hátrányos pénzügyi helyzetben lévő települési önkormányzatok támogatására.

B.)  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önhibájukon  kívül  hátrányos 
pénzügyi helyzetben lévő települési önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti törvény 
alapján a következő nyilatkozatot teszi:

− a., Az önkormányzat lakosságszáma 2006. január 1-én 1 000 fő feletti  

− a., Az önkormányzat a polgármesteri hivatalon túl intézmény(eke)t tart fenn.

− Az önkormányzat
1. a 2006/2007. nevelési-, illetve tanévben

1.1.  részt  vesz  a  többcélú  kistérségi  társulás  közoktatási  feladatellátásában,  és  az  általa 
fenntartott  nevelési,  oktatási  intézmények  intézményenkénti,  évfolyam-csoportonkénti 
kapacitás-kihasználtsága – az óvodában az 1-3. nevelési években, az általános iskolában az 
1-4.  évfolyamon,  és  az  5-8.  évfolyamon  együttesen  –  a  közoktatásról  szóló  1993.  évi 
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LXXIX. törvény 3. számú melléklete I. Létszámhatárok cím alatti csoport, illetve osztály 
átlaglétszámának

a., - ha a település 3 000 fő feletti lakosságszámú – legalább 70 %-át eléri

2. a 2007/2008. nevelési-, illetve tanévben

2.1. részt vesz a többcélú kistérségi társulás közoktatási feladatellátásában, és a többcélú 
kistérségi társulások támogatása jogcím igénybevételéhez vállalt – költségvetési törvény 8. 
melléklet  IV.  pont  Kiegészítő  szabályok  2.1.-2.2.  pontjában  meghatározott  –  kapacitás-
kihasználtsági feltételeknek megfelel.

− Az önkormányzat építmény, iparűzési, helyi adó bevezetéséről döntött, és költségvetésben ilyen 
bevételt tervez és a gazdálkodás során realizál.

− a)  Az  önkormányzat  a  2006.  évi  zárszámadásra  vonatkozóan  az  Ötv.  92/A.  §-a  alapján 
könyvvizsgálatra  nem kötelezett,  és  saját  döntése  alapján  a  zárszámadásának  hitelesítésével 
könyvvizsgálót 

b.b., nem bízott meg.

Határidő: 2007. szeptember 30.
Felelős: polgármester, jegyző 

7. Tsp. Előterjesztés a végleges vagyonmegosztási megállapodás megkötéséhez
Előadó: Vargáné Vass Éva, Juhász Sándor

Vargáné  Vass  Éva:  a  testületi  ülés  előtt  kiosztásra  került  a  határozati  javaslat.  Ma  vették  át 
Monortól azokat a szeptember 13-án meghozott határozatot, és addig nem tudtak a testületi ülésre 
anyagok elkészíteni,  amíg nem ismerték a monori  álláspontot.  Bár az a szóbeli  információkhoz 
képest sajnos nem sokat változott. Azt javasolja a testületnek, hogy a határozatban két lehetőséget 
biztosítson a megegyezésre a monori  képviselő-testületnek. Az egyik szerint  I.  a testületnek azt 
javasolják, hogy minden egyes vagyontárgy képezze a megállapodás feltételét, illetve ez legyen az 
alapja. A határozat tervezet ezen részében minden általunk eddig ismert dokumentum, adat,  benne 
van. A másik alternatíva, ami talán kedvezőbb lesz a monori képviselő-testületnek, az semmiben 
nem több, mint amit korábban a képviselő-testület megállapodási lehetőségként, vagy feltételként el 
tudott volna fogadni, ez nevezetesen az 1508 ha, a 2.sz térképvázlat szerinti közigazgatási határ, az 
Erdőgáz Kft. 51%-os önkormányzati része teljes egészében, a Kövál Zrt.  üzletrészének és ezzel 
arányban mérleg szerinti vagyonának lakosságszám arányos megosztása. Azt kéri a testülettől, hogy 
fontolja meg a lehetőségeket és mindkét alternatívát juttassa el Monornak és adjanak neki október 
30-ig  időt,  hogy a  testületükkel  megfontolják,  hiszen  a  peresítés  előtt  célszerű  összefoglalni  a 
javaslatokat  arra  vonatkozóan,  hogy milyen  megállapodási  feltételekkel  tud  Monorierdő  leválni 
Monortól. Ne fordulhasson elő a peresítésnél az, hogy idő előttivé válik a keresetünk. 

Dr. Práczki Péter: véleménye szerint Monor nem teljesítette azt, amiben megállapodtak. Eredetileg 
kb. 2000 ha-ról volt szó. Nem teljesítették, így az 1508 ha-os ajánlat sem érvényes. Kéri a testületet, 
hogy térjenek  vissza  a  kb.  2000 ha-os  területhez   és  kezdjék  el  a  peres  eljárást.  Nem csak  a 
vagyonelemeket szeretné látni, hanem az ingóságot is és minden egyes vagyontárggyal számoljanak 
el. 

Juhász  Sándor: az  I.  variációban  a  3.  pontnál  benne  van,  hogy a  felsorolt  dokumentumokat 
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bocsássa  rendelkezésre,  tételes  és  ellenőrizhető  vagyonleltár,  az  5.  pontban  „a  közös  tulajdont 
képező valamennyi vagyonelemre igényét ismételten bejelenti. „

Dr. Práczki Péter: de szeretné hangsúlyozni, hogy az ingóságok leltárárát is szeretnék látni.
Az I.  variáció 2. pontjánál úgy gondolja, hogy megint nagyon kedvesek vagyunk és hozzá kellene 
tenni még egy mondatot, hogy „ellenkező esetben c. mondat.” Olyat is szeretne hallani, hogy peres 
úton  értékesíteni fog Monorierdő olyan dolgokat, amiket Monor eladott. 

Juhász Sándor: a 3. pontban az szerepel, hogy „2007. évben az önkormányzatok közös tulajdonát 
képező vagyontárgyak elidegenítését megtestesítő szerződéseket, illetve kimutatást az így beszedett 
bevételekről.„ Tehát amit eladott, azt is kérjük. 

Vargáné Vass Éva: sőt az is ott van, a végén, hogy „Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, 
hogy  amennyiben  az  egyezségre  vonatkozó  döntésre  Monor  Város  Önkormányzat  képviselő-
testülete 2007. október 30-ig döntésével javaslatot   nem tesz, úgy az 53/2007. (IV.26.) Kt. határozat 
szerint  gondoskodjanak a  keresetlevél  elkészítéséről  és  a  képviselő-testülethez azt  jóváhagyásra 
nyújtsák be az októberi soros ülésre.
Ha összességében vizsgáljuk a határozatot, lényegében minden benne van. 

Dr. Práczki Péter: az viszont fontos, hogy 1508 ha-ról vagy 2000 ha-ról beszélünk.

Juhász Sándor:  az 1508 ha azért merült fel, mert (ha átadja az Erdőgáz Kft-t, átadja a Kövál-t) 
ebben az esetben tételes vagyonelszámolásra nem kerülne sor.

Dr. Práczki Péter: egy dolog a terület és egy dolog a vagyon. Az Erdőgáz Kft-nél és a Kövál-nál 
nincs miről beszélni, mert az adott. A Kövál nem ugyanaz a kategória, mint az Erdőgáz. 

Juhász Sándor: hozzáteszi, hogyha Monor az Erdőgáz-t nem adja át, azzal nem tud mit kezdeni. 
Ragaszkodni fogunk ahhoz, hogy a lakosságnak osszák vissza.
Beszélt  a  monori  jegyzővel  és  azt  mondta  neki,  hogy  nem  érdekli  a  terület,  adják  oda 
lakosságarányosan és utána osztoznak minden egyes fűszálon. 

Vad  Mária: ha  perre  kerül  a  dolog,  a  bírósági  döntés  az  lesz,  hogy lakosságarányosan  fogja 
megosztani a területet, ami azt jelenti, hogy 830 ha. Ez még egy utolsó felajánlás Monor felé. 

Juhász Sándor: elmondja, hogy vagyoni elemet 5 évre visszamenőleg lehet kérni, tehát a bíróság 
így ítéli meg, kár is ezen vitatkozni. A 2000 ha csak a munkabizottságnak volt egy határozata, arról 
semmi más döntés nincs. 

Tóth Attila: javasolja benne hagyni az 1508 ha-t. 

Szalai Gábor: véleménye szerint is maradjon a 1508 ha terület.

Vargáné Vass Éva: március 20-tól az együttes ülést követően folyamatosan arról beszéltünk, hogy 
szeretne Monorierdő a saját  lábára állni,  minél hamarabb Monortól  leválni, ezért tesszük azt az 
engedményt,  hogy  az  1508  ha,  ami   külterülettel  együtt  értendő  nem  vizsgáljuk  az  egyes 
vagyonelemeket, hanem elhozzuk területben. 

Tóth Attila: ha bíróságra kerülne a sor a területet és a vagyont kell megosztani, két különböző 
dolog. Ott 830 ha-ról döntenének és utána külön a vagyonról. Nem összemosható.
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Hornyák Balázs: véleménye szerint utolsó lehetőségként még mehetne az 1508 ha területtel.

Dr.  Pácziné Félix  Anna:  ha oda kerül  a  sor,  hogy minden ingó és  ingatlan vagyont  meg kell 
osztani, akkor nem szabad elfeledni, hogy Monor rosszul gazdálkodott, nem lehet tudni, hogy mi 
mindennel van terhelve. Nagy költségei vannak az iskolának, uszodának stb. Ők mindent osztani 
akarnak. 

Juhász  Sándor:  a  kempinget  azért  kérjük  külön,  mert  Monoron  meg  van  írva  a  szerződés  a 
belterület  és  a  kemping  átvételéről.  Ha  átvesszük  a  belterületet  és  a  kempinget,  akkor  a 
perfeljegyzésnél ott  leszünk,  hogy nem tudunk Monorral  semmit  kezdeni.  Azért  kérjük külön a 
kempinget és a belterületet nem leszünk hajlandók aláírni, hogy átvettük.

A képviselő-testület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
120/2007.(IX.27.) Kt.

határozata 

Kemping átvételéről

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete a külterületen lévő kemping megnevezésű 
0219/3  hrsz.-ú  ingatlant,   annak  felépítményeit  és  tartozékait  fejlesztési  és  gazdasági  érdekeire 
tekintettel Monor Város Önkormányzat képviselő-testületétől soron kívül kéri tulajdonba adni.

Határidő: 2007. október 20.
Felelős: polgármester, jegyző 

A képviselő-testület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
121/2007.(IX.27.) Kt.

határozata 

Peresítés előtti egyezségi ajánlatokról

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete kifejezi  azon szándékát,  hogy a  leválási 
tárgyalások  alatt  és  azt  követően  a  maradó  településsel,  Monorral,  a  jószomszédi  kapcsolat 
kialakítására és annak fenntartására törekszik.
A képviselő-testület rögzíti, hogy a víz- és szennyvízhálózat megvalósításához igénybe vett hitel 
Monorierdőt  a  bekötések  arányában  terhelő  részét  2007.  augusztus  27-én  szerződéses 
kötelezettségvállalással átvállalta, mint jogutód önkormányzat, azonban a közművagyont kimutató 
tételes  és  ellenőrizhető  vagyonkimutatást  Monor  Város  Önkormányzatától  nem  kapott,  ennek 
hiányában könyveiben azt szerepeltetni nem tudja. Ezúton kéri Monor Város Önkormányzatának 
Képviselő-testületét,  hogy  a  közművagyon  tételes  és  ellenőrizhető  kimutatását  haladéktalanul 
bocsássa  rendelkezésére  és  annak  Monorierdő  Község  Önkormányzat  részére  történő  átadásról 
gondoskodjon.
A képviselő-testület  annak érdekében,  hogy Monor és Monorierdő leválása a  terület  és vagyon 
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megosztása 2007. évben befejeződhessen e határozat szerint kínál  megoldási lehetőségeket:

1.) A képviselő-testület  kéri  Monor  Város  Önkormányzatának  képviselő-testületét,  hogy az 
egymásnak ellentmondó tartalmú határozatait a megállapodás létrejöttének sikeres teljesítése 
érdekében  szíveskedjen  megvizsgálni,  hiszen  azok  joghatásai  és  jogkövetkezményei 
értelmezhetetlenek (pl.  kiemelve  a  306/2007.  (V.30)  sz.  a  437/2007.  (VII.19.)  sz.  és  az 
500/2007.(IX.13.) sz. testületi határozatokat)

1., A képviselő-testület a leválással kapcsolatban hozott valamennyi döntését fenntartja.
Hivatkozva és megerősítve a 28/2007.(II.15.) Kt. határozatát – annak egyes pontja szerint – 
a terület és vagyonmegosztás során változatlanul az alábbi elveket követi:
- „a területi elv”;
- „a lakosságarányos megosztás”;
- „a vagyon a vagyonnal, a pénzeszköz a pénzeszközzel
való szembeállítás.

2.,  Hivatkozva   a  21/2007.  (I.25.)  kt.  28/2007.(II.15.)  kt.  határozataira, 
tiltakozik  a  jelenleg  közös  vagyont  képező  önkormányzati  vagyonelemek 
elidegenítése ellen.
Ismételten felhívja Monor Város önkormányzatának képviselő-testületét, hogy a 
kialakult  „gyakorlatot”  ne  folytassa  és  a  továbbiakban  Monorierdő  község 
önkormányzat  képviselő-testülete  tulajdonosi  hozzájárulása  nélkül  azokat  ne 
értékesítse.

3.,  A  képviselő-testület  korábbi  döntéseire  alapozva  kéri  Monor  Város  
önkormányzatának  képviselő-testületét,  hogy  2007.  október  30-ig  az  alább  
felsorolt dokumentumokat hiánytalanul bocsássa rendelkezésére:
− tételes és ellenőrizhető vagyonleltár
− kötelezettségvállalások  kimutatását  (a  2007.  március  13-án  átadott  ún. 

kötelezettségvállalás  kimutatások értelmezhetetlenek,  nem felelnek meg a 
249/2000. (XII.24) Korm. rendelet  valamint a 217/1998.  (XII.30.)  Korm. 
rendelet előírásainak) 

− kötelezettségek és követelések kimutatását
− 2006. IV. negyedévi költségvetési alapiratok és bizonylatok
− 2006.  év  beruházásai,  fejlesztései,  mérlegszerű  és  célonkénti  bontású 

kimutatása
− Monorierdő 2006. évi gazdálkodását magába foglaló elkülönített főkönyvi 

könyvelést és annak alátámasztó iratait
− a 2007. évben az önkormányzatok közös tulajdonát képező vagyontárgyak 

elidegenítését megtestesítő szerződéseket, illetve kimutatást az így beszedett 
bevételekről 

− Az  intézmények  leltárral  történő  átadásán  túlmenően  annak  tulajdonba 
adását kéri

4.,  A  képviselő-testület  kéri  megfizetni  az  elmaradt  fejlesztések  miatt  
Monorierdőt megillető vagyoni követelést, továbbá a víz- és csatorna beruházás 
során meg nem valósított fejlesztés kivitelezését Monor Városától figyelemmel a 
20/2007.  (I.25.) kt. határozat 6. pontjára.

5.,  A képviselő-testület  a  közös  tulajdont  képező  valamennyi  vagyonelemre  

16



bejelenti igényét.
További  és  ismételt  tárgyalást  kezdeményez  az  egyes  vagyonelemek  
megosztásánál érvényesítendő elv meghatározására.
Felhatalmazza a polgármestert  és a jegyzőt,  hogy az előzetes egyeztetéseket  
folytassa Monor Város polgármesterével és jegyzőjével, az egyes vagyonelemek 
megosztásánál érvényesítendő elv meghatározására vonatkozóan.
Ennek eredményét 2007. október 31-ig terjesszék  a képviselő-testület elé.

6., A képviselő-testület megerősíti  a 20/2007. (I.25.) kt. határozatának 4. pontját 
és továbbra is  kéri,  hogy a két  település 2006. október  1.  és december 31-i  
időszakról egymás között elszámoljon.

II. A képviselő-testület peresítés előtt az alábbi egyezséget kínálja fel Monor Város 
önkormányzat képviselő-testületének:

1.,  A képviselő-testület  Monorierdő  község  területét  –  tekintettel  a  korábbi  
döntésekre – 1508 ha terület megállapításával elfogadja  a közigazgatási határt, 
ennek megfelelően a mellékelt 2. sz. térképvázlat szerint kéri meghatározni.

2., Az Erdőgáz Kft. 51%-os önkormányzati üzletrészét a mellékelt szerződés  
szerint kéri kizárólagos tulajdonába adni.

3.,  A Kövál  Zrt.  üzletrészét,  illetve ennek megfelelő auditált  mérleg szerinti  
vagyonát  a 2006. január 1-i lakosságarányosan kívánja megosztani.

4.,  A külterületen lévő kemping megnevezésű 0219/3 hrsz.-ú ingatlan annak  
felépítményeit és tartozékait fejlesztési és gazdasági érdekeire tekintettel soron 
kívül kéri tulajdonba adni.

5., A 2006. IV. negyedévi elszámolást a két önkormányzat között 0 egyenlegnek 
tekinti, azaz az önkormányzatok egymással szemben e tárgykörben követeléssel 
nem élnek. 

6.,   A képviselő-testület  megerősítve  a  103/2007.  (VII..26.)  kt.  határozatát  
ismételten  rögzíti  Monor  Város  Önkormányzat  képviselő-testülete  kérésére,  
hogy amennyiben a határozat meghozatalát követően a megosztandó vagyonnal 
kapcsolatban új adat vagy információ a dokumentáltan átadott információkon  
felül nem jut tudomására, akkor a jelenleg ismert adatok alapján határozatait  
fenntartva  az  átadott  adatokból  kiindulva  további  követelése  Monor  Város  
Önkormányzatával szemben nincs.

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy amennyiben az egyezségre vonatkozó 
döntésre  Monor  Város  Önkormányzat  képviselő-testülete  2007.  október  30-ig 
döntésével  javaslatot    nem  tesz,  úgy  az  53/2007.  (IV.26.)  Kt.  határozat  szerint 
gondoskodjanak a keresetlevél elkészítéséről és a képviselő-testülethez azt jóváhagyásra 
nyújtsák be az októberi soros ülésre.

Határidő: folyamatos és 2007. október 31.
Felelős: polgármester, jegyző 
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Dr. Páczi Antal távozik 16:50 órakor.

8. Tsp.  Előterjesztés  együttműködési  megállapodás  Monorierdő Községi  Polgármesteri 
Hivatal és intézményei közötti megállapodásra
Előadó: Vargáné Vass Éva

Vargáné Vass Éva:  kiegészítésként elmondja,  hogy a két intézménnyel a megállapodás tervezet 
egyeztetve lett, néhány apróság volt, ami átvezetésre került. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

122/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal és a Fekete István Általános Iskola  között 
Együttműködési Megállapodás kötéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Juhász Sándor polgármestert, a 
Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal, mint önállóan gazdálkodó költségvetési intézmény, és a 
Fekete  István  Általános  Iskola,  mint  részben  önállóan  gazdálkodó  szakmai  feladatokat  ellátó 
költségvetési intézmény között Együttműködési Megállapodás megkötésére. 

Határidő: 2007.szeptember 30.  
Felelős: Juhász Sándor polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

123/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal és a Csicsergő Óvoda között Együttműködési 
Megállapodás kötéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Juhász Sándor polgármestert, a 
Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal, mint önállóan gazdálkodó költségvetési intézmény, és a 
Csicsergő  Óvoda,  mint  részben  önállóan  gazdálkodó  szakmai  feladatokat  ellátó  költségvetési 
intézmény között Együttműködési Megállapodás megkötésére. 

Határidő: 2007.szeptember 30.  
Felelős: Juhász Sándor polgármester

   Vargáné Vass Éva jegyző 

9. Tsp. Előterjesztés az Ifjúsági Jujutsu Kör által beadott kérelemről,  és az 
önkormányzat  tulajdonában lévő  intézmények egyes helyiségeinek bérleti díjára
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Előadó: Juhász Sándor

Juhász Sándor: a Jujutsu kör kérte, hogy csak 1.000,-Ft legyen a tornaterem bérleti díja. A 
bizottságok úgy döntöttek, hogy 1.500,-Ft legyen egységesen.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

124/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Az Önkormányzat tulajdonában lévő intézmények egyes helyiségeinek bérleti díjáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  2007.  október  01.naptól  a  Fekete 
István Általános Iskola tornaterem bérleti díját folyamatos szerződéskötés esetén 1500 Ft/óra,  eseti 
szerződéskötés  esetén  2500  Ft/óra,  az  ebédlő  bérleti  díját  3000  Ft/óra,  a  Csicsergő  Óvoda 
tornaterem bérleti díját 700 Ft/óra összegben állapítja meg.

Határidő: azonnal  és 2007. október 1.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

125/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Az Ifjúsági Jujutsu Kör által beadott kérelme, a Fekete István Általános Iskola tornaterem 
bérleti díjának csökkentéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Önkormányzat  tulajdonában  lévő 
intézmények  egyes  helyiségeinek  bérleti  díjáról  szóló  124/2007(IX.27.)Kt.  határozatának 
megfelelően a Fekete István Általános Iskola tornaterem bérleti díját, folyamatos szerződéskötés 
esetén, az Ifjúsági Jujutsu Kör részére 1500 Ft/óra díjban állapítja meg.

Határidő: azonnal  
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

10. Tsp. A Fekete István Általános Iskola  2007. I. félévi beszámolójának elfogadása
Előadó: Vargáné Vass Éva

Vargáné Vass Éva: a Pénzügyi Bizottság és Oktatási Bizottság tárgyalta. Önálló beszámolót kellett 
készíteni.
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A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

126/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévi beszámolójáról

Monorierdő  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  elfogadja  a  Fekete  István  Általános 
Iskola 2007.I.felévi beszámolóját.

Határidő: azonnal  
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

11.  Tsp.  Monorierdő Községi  Polgármesteri   Hivatal  2007. I.  félévi  beszámolójának 
elfogadása
Előadó: Vargáné Vass Éva

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

127/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal 2007.I.félévi beszámolójáról

A  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Monorierdő  Községi 
Polgármesteri Hivatal 2007.I.félévi beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

 Vargáné Vass Éva jegyző 

12. Tsp. Tájékoztató Tájékoztatás a Fekete István Általános Iskola és  Csicsergő Óvoda 
leltáráról és intézményvezetői átadás- átvételről
Előadó: Vargáné Vass Éva

Vargáné Vass Éva: a bizottsági üléseken a bizottságok megtárgyalták. Az ott elhangzott 
problémákat az előterjesztésből látni lehet. 

Borbás Elvira: határidőt kellene szabni, hogy a konyha üzemeltetéséhez szükséges engedélyeket 
beszerezzék

Juhász Sándor: alpolgármester asszony bent volt az ÁNTSZ-nél, ahol utána néznek, megkeresik.

Sahin-Tóth Jenőné: felhívja a figyelmet az első oldalon az utolsó bekezdésben, vastagon szedett 
részre miszerint „Monor Város Önkormányzata által átadott 2006. december 31-i mérleg 
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(intézményi Tatigazd programból) és az Államkincstárhoz általuk eljuttatott 2006. december 31-i 
mérleg (monori K11 programból)  nem fedi egymást.” Ez a 2006. évi beszámoló készítése közben 
vált ismertté.
Jelentős eltérések vannak, a hibát keresik.
Önmagában nem tudja feltárni a hivatal olyan mélységben, amilyen mélységben fel kellene. Arról 
beszéltünk, hogy 2002-es mérleg alátámasztó leltár van csak.

Dr. Páczi Antal érkezik: 17:10 órakor

Sahin-Tóth Jenőné: egyes főkönyvi számlákon nem volt mozgás ott, ahol kellett volna lenni. Ami 
a MÁK-nál van, az egy komplett rendszer és oda mennek be a különböző intézmények adatai. És ő 
nem tudta befogadni a mi adatunkat, ha mást közlök vele, mert neki  a kiinduló adata volt valami. 
Ez égetően sürgős, mert 2007. szeptember 1-től az iskola könyvelése átkerült ide és nem szeretne 
több rossz adatot tovább göngyölni. Erre kértek egy szakmai véleményt, hogy mit kellene tenni.
Általa nem valós a könyvelés, nem szeretné ha  a könyvelés nem alátámasztott dolgon alapulna. 
A szellemi tevékenység végzésének a kifizetésére elkülönített összeg terhére. Ez 100-300eFt-os 
nagyságrend. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

128/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

A Fekete István Általános Iskola 2006.december 31.fordulónappal készült leltárának, 
beszámolójának, valamint könyvvezetésének vizsgálatáról

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Juhász Sándor polgármestert 
bízza meg Majláth Konrád belső ellenőrzési vezetőt, hogy javaslata alapján és szakmai irányítása 
mellett,  a Fekete István Általános Iskolában történjen meg a tényleges fizikai leltár  értékkel,  a 
beszámoló könyvvizsgálati auditálással való hitelesítése, a beszámoló módosítása, ezt követően a 
Magyar Államkincstár felé való adatközlés. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a beszámoló könyvvizsgálati auditálással való  hitelesítésre 
könyvvizsgáló cégektől árajánlatot kérjen be, és a legkedvezőbb ajánlatot benyújtóval megbízási 
szerződés kössön.
Fedezetként a szellemi tevékenység végzésének kifizetésére elkülönített összeget jelöli meg. 

Határidő: 2007. november 20. 
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

13. Tsp. Előterjesztés Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszerhez való 
csatlakozásra
Előadó: Juhász Sándor

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

129/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszerhez való csatlakozásról 

1./  Tudomásul  veszi,  hogy az  önálló  településsé  alakulása  előtti  időre  vonatkozó Monor  Város 
Önkormányzatának képviselő-testülete által tett jognyilatkozatért, illetőleg kötelezettség vállalásért, 
az átadásra kerülő lakosságszám arányos vagyonrész mértékéig áll helyt.

2./  Az  1./pontban  foglaltaknak  megfelelően  tudomásul  veszi  a  Duna-Tisza-közi  Nagytérség 
Hulladékgazdálkodási  Rendszer  Konzorciumának 2006.  július  4-i  ülésen  meghozott  határozatát, 
mely  szerint  „a  beruházás  során  önkormányzati  közös  tulajdon  keletkezik,  mely  tulajdon  a 
beruházásban érintett települések között lakosságszám arányában oszlik meg.” 

3./Tudomásul veszi, hogy Monor és Monorierdő települések közösen – vagyonértékelés szerint – 
342.185 eFt megosztható vagyonrésszel rendelkeznek, melyet kettőjük viszonylatában a 2002. évi 
lakosságszám arányosan osztanak meg.

4./  A  Duna-Tisza-közi  Nagytérség  regionális  települési  hulladék  kezelésének  megoldására 
beruházott  és  létrejött  vagyon  működtetése  érdekében  alapítóként  Zártkörű  Részvénytársaság 
alapítását határozza el.

5./  Tudomásul  veszi,  hogy a  létrejött  vagyontömeg  a  beruházásban  résztvevő  önkormányzatok 
osztatlan közös tulajdona, mely minden települést a hitelesített vagyonmérleg tervezet szerint illet 
meg.

6./  Megbízza a Polgármestert,  hogy a továbbiakban a Zrt-vel kapcsolatos ügyekben eljárjon,  az 
Önkormányzatot képviselje. Ezen megbízás a helyhatósági választási ciklus végéig tart, a választást 
követően meghosszabbítható.

7./ Elfogadja a mellékelt szindikátusi szerződést, annak aláírására felhatalmazza a Polgármestert.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor:  van egy szándéknyilatkozat az előterjesztéshez csatolva, mely a Kövál-tól 
érkezett. Véleménye szerint ezt egyenlőre nem kell elfogadni.

A képviselő-testület 9 igen, 2 tartózkodással a szándéknyilatkozatot nem fogadja el.

5 perc szünet

14. Tsp. Tájékoztatás a képviselői tiszteletdíjak  letéti számla forgalmáról 
Előadó: Vargáné Vass Éva

Juhász Sándor: jövő hónaptól a képviselőknek a tiszteletdíj ki fog egészülni 2. 513eFt-ra mostani 
átutalásokkal. Javaslata az, hogy útfelújításra fordítsák a rendelkezésre álló pénzt. A Gyöngyvirág 
utca 145 m, Csalogány 426 méter hosszú. 4.771eFt-ba kerülne a két út felújítása. Ki kellene 
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egészíteni 2,2 millió Ft-tal.
A megrendelés feltételei a korábbival azonos mértékűek.

Borbás Elvira: szeretné, hogy megvalósuljon, de kéri egy bizonyos összeget elkülöníteni sátrakra 
és padokra. Az Oktatási Bizottságon javasolta, hogy készíttessék el a közmunkásokkal. És a többi 
mehetne az útra. 

Dzsupin Imréné: a 2.513e Ft-ból javasolja 500e Ft-ot elkülöníteni a rendezvények lebonyolítására. 
A fennmaradó 2 millió Ft-ot pedig útra javasolja. 

Juhász Sándor: a továbbiakban ki az, aki lemond a tiszteletdíjáról vagy annak egy részéről.

Vad Mária: a továbbiakban is lemond a tiszteletdíja 20%-áról. 

Juhász Sándor: megállapítja, hogy 1 fő a tiszteletdíja  20%-ról lemond, 2 fő fontolóra veszi, a 
többi képviselő a kifizetést kéri.
Javasolja 300e Ft-ot elkülöníteni padokra, rendezvényre a 2.213e Ft-ot pedig útra fordítani, a többit 
pedig kiegészíti az önkormányzat. 

A képviselő-testület 8 igen, 3 tartózkodással az alábbi   határozatot     hozza:  

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének 

130/2007.(IX.27.)kt.
Határozata

A Gyöngyvirág és Csalogány utca aszfaltozásának megrendeléséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Gyöngyvirág utca és Csalogány utca 
aszfaltozását megrendeli.
Az elvégzendő munka fedezetét a letéti számláról 2.213eFt-ban, a különbözetet az útkarbantartásra 
előirányzott költségvetési forrásból biztosítja. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződést a korábbi feltételek szerint és m2 áron a munkát 
elvégzővel megkösse, 3289 m2 aszfaltozásáról.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: polgármester

15.  Tsp.  Javaslat  támogató  nyilatkozat  kérésére  Bénye  és  Gomba  Község 
Önkormányzatától 
Előadó: Juhász Sándor

Juhász Sándor: erre azért volna szükség, mert a pályázatnál ez előnyt jelent. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

131/2007.(IX.27.) Kt.
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határozata

Támogató Nyilatkozat kérése az egyes iskolai feladatok ellátására, Bénye és Gomba Község 
Önkormányzatától

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  felhatalmazza  Juhász  Sándor 
polgármestert, hogy támogató nyilatkozatot kérjen Bénye és Gomba Község Önkormányzatától, az 
egyes iskolai feladatok ellátásának tárgyában.

Határidő: soros ülés
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző 

16.Tsp. Tájékoztatás Strázsa-Felső-Tápió Helyi Közösség alapításáról
Előadó: Juhász Sándor

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

132/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

 Strázsa-Felső-Tápió Helyi Közösség alapításában való részvételről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Juhász Sándor polgármestert, hogy a 
Strázsa-Felső-Tápió Helyi Közösségben való részvételhez szükséges előkészületeket tegye meg és az 
alapítással kapcsolatos megállapodást írja alá.

Határidő: azonnal
Felelős. Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

17. Tsp. Előterjesztés Triplex Kft. üzletrészének megvásárlására

Juhász Sándor: a szerződés-tervezet el lett küldve a Pogácsás úrnak. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

133/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Triplex Kft. üzletrészének megvásárlásáról szóló szerződés megkötéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Juhász Sándor polgármestert, hogy a 
Triplex Kft. üzletrészének megvásárlására vonatkozó szerződést, 7 millió forintos vételáron, valamint 
Monor Várossal kötendő megállapodást az 51%-os önkormányzati üzletrészre vonatkozóan megkösse.
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Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

Dr. Páczi Antal távozik 18:00 órakor

18. Tsp. Előterjesztés a közvilágítás bővítésének lehetőségére
Előadó: Juhász Sándor

Juhász Sándor: kérelmek érkeztek be közvilágítás elhelyezésére, 4 db lámpát jelentene, ez 400e 
Ft. Tudni kell, hogy nem került a költségvetésbe ez bele. Ezt a 2008-as költségvetésbe kellene 
betervezni.

Szalai Gábor: Monorierdő közepén sajnos nincs közvilágítás. Javasolja egy bejárást tenni egy este. 
Kérdezi, hogy a Démász-szal van-e közterület-foglalási szerződés. Fizetnie kellene az 
önkormányzat felé.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

134/2007.(IX.27.) Kt.
határozata

Közvilágítás bővítésére

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselőtestülete- a szakbizottság javaslatát figyelembe véve-
elutasítja a közvilágítás bővítésére irányuló kérelmeket.  Felkéri   a  Pénzügyi   csoportot,  hogy a 
2008-. évi költségvetés tervezeténél legyen figyelemmel a fedezet    biztosítására.

Határidő: Kiértesítésre azonnal.
Felelős:   Vargáné Vass Éva  jegyző

     Szűcs István ea.

19. Tsp. Beszámoló a 2007. évi parlagfűmentesítésről
Előadó: Vargáné Vass Éva

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy növényvédelmi bírságot senki nem kapott.

Vargáné Vass Éva: bírságot nem szabtak ki.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal a beszámolót elfogadja

Dr. Páczi Antal 18:20 órakor érkezik.

20. Tsp. Előterjesztés Egészségügyi alapellátás feltételeinek átmeneti megteremtésére 
vonatkozó javaslatok
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Előadó: Dr. Páczi Antal

Dr. Páczi Antal: az Egészségügyi Bizottság megtárgyalta az egészségügyi alapellátás feltételeinek 
megteremtését, amit meg kell oldani. Első helyen a tanácsadó került szóba, ez alapfeltétel, hogy 
legyen csecsemő és nővédelmi tanácsadó. Monorierdő ebben el van maradva.
Egy komplexumra lenne szükség, ami tartalmaz rendelőt, szociális helységeket és védőhelyet a 
gyerekkocsik részére. A csecsemő tanácsadó létrehozása a legsürgetőbb feladat, mert nincs 
egyáltalán. Ehhez épületet kellene építeni, a polgármester javasolta, hogy van rá lehetőség, hogy 
egy 10x3 m-es légkondicionálóval ellátott, fűtéssel felszerelt lakókonténert tudnánk vásárolni. 18 
m2-nek kellene lenni, ez előírás. Az Egészségügyi Bizottság úgy döntött, hogy a tanácsadó 
helyiségét meg kell oldani, ez a konténer ha megoldható, akkor a tanácsadó meg lenne ezzel oldva 
és a minimum feltétel meglenne. 
Felmerült,  hogy jó lenne, ha a fogorvosi  ellátás is helyben lenne, így már két konténerre lenne 
szükség. Iskolások egyáltalán nincsenek szűrve fogorvosi szempontból, ennek a feltételét biztosítani 
kell. Második lépés lenne az, ha a fogorvos itt helyben lenne -egyébként a fogorvos nem zárkózott 
el  ez  elől,  ha  a  helyiség  biztosított.   A két  konténer  ilyen  áron  megéri  az  árát,  mert  akár 
szükséglakásként  is  lehetne  használni.  A 3.  fontos  dolog a  helyben történő vérvétel.  A legtöbb 
helyen már meg van oldva, hogy az ápolónő leveszi a vért és elviszi a rendelőbe. A monorierdeieket 
hátrányosan  érintette,  hogy megszűnt  a  buszjárat.  Sok   vizsgálatot  kellene  elvégeztetni,  amely 
indokolttá tenné. A negyedik fontos dolog lenne egy új rendelő létrehozása lenne, melyet a 2. sz. 
háziorvosi körzet kialakítása előtt kellene létrehozni. 
Felmerült korábban a 2. sz. háziorvosi körzet kialakítása is, mivel van rá igény.

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy ha a doktornő kézbe venné az egész fogorvosi ellátást, az ő szűrési 
pénze meglenne-e az, ami kompenzálná az ő 1500 betegét. 
Lehetne, hogy a konténernek csak a fenntartási díját fizetné, nem úgy, mint Monoron, ahol a bérleti 
díját is kell. És még így is megérné, hogy a teljes fogorvosi ellátást Monorierdőre hozza. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete 

 135/2007.(IX.27.)Kt.

határozata

Monorierdő iskola fogorvosi ellátásáról            

A Képviselő-testület  támogatja, hogy az iskolafogászati szűrések helyben történjenek, amennyiben 
ez nem megoldható, akkor 2008-tól Monorierdő felnőtt lakosságának fogorvosi ellátása mellett az
 iskola fogorvosi ellátás is Dr. Némedi Edit fogorvoshoz tartozzon.
Felkéri Juhász Sándor polgármestert, hogy a megvalósításhoz a megyei OEP-el és Dr. Némedi Edit 
fogorvossal folytasson tárgyalásokat. 

Határidő: 2007. december 31.
Felelős: Juhász Sándor   polgármester 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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               Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           136/2007.(IX.27.)Kt.
határozata

Két darab lakókonténer vásárlásáról   

A Képviselő-testület  támogatja  két  darab  lakókonténer  megvásárlását,  melyben  a  csecsemő  és 
terhestanácsadás helyisége,  a fogorvosi rendelő valamint a kislabor szolgálat kialakítható. 
Felkéri Juhász Sándor polgármestert, hogy a beszerzéshez az ajánlatot kérje be, illetve felkéri a 
Pénzügyi és Területfejlesztési  Bizottságot,  hogy a 2007. évi költségvetésben tegyen javaslatot a 
fedezetre.

Határidő: 2007. december 31. 
Felelős:Juhász Sándor polgármester 

 Dr. Práczki Péter PTB elnök

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

               Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           137/2007.(IX.27.)Kt.
Határozata

A kislabor szolgálat 2008. január 1-től történő bevezetésére

A  Képviselő-testület  támogatja,  hogy  Monorierdő  községben  2008.  január  1-től  a  kislabor 
szolgálatot bevezessék.
Felkéri Juhász Sándor polgármestert és a Polgármesteri Hivatalt, hogy a kialakításhoz szükséges 
feltételekről tájékozódjon és ennek eredményét 2007. októberi soros ülésre terjessze be. 

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

  Vargáné Vass Éva jegyző 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

               Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           138/2007.(IX.27.)Kt.
határozata

A második felnőtt háziorvosi körzet kialakításáról

A Képviselő-testület támogatja, hogy Monorierdő községben a második felnőtt háziorvosi körzet az 
új rendelőintézet megépítése után legyen beindítva. 

Határidő: Folyamatos
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

  Vargáné Vass Éva jegyző 
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21. Tsp. Javaslat fűkasza vásárlására 
Előadó: Dr. Páczi Antal

Dr. Páczi Antal:  felmerült,  hogy egy komoly fűkaszára lenne szükség a parlagfűmentesítéshez. 
Most akció van, ezért javasolják, hogy amennyiben ez nem okoz gondot, jó lenne még a szezon 
előtt beszerezni. 120E Ft-ba kerül a 180e Ft helyett.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           139/2007.(IX.27..)Kt.
Határozata

                                       Egy darab fűkasza vásárlásáról

A Képviselő-testület  egy darab. fűkasza vásárlását  támogatja max. bruttó 180e Ft összegben, a 
Polgármesteri Hivatal felújítási kiadások előirányzata terhére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

22. Tsp. Javaslat fásítás, környezetrendezési program elindításához 
Előadó: Dr. Páczi Antal

Hornyák Balázs: írt egy pár sort a fásítással kapcsolatban, mely a Mi újság Monorierdő c. újságban 
is megjelent „Fogadj örökbe egy fát” címmel, hogy még szebb legyen Monorierdő. Nem arról van 
szó, hogy egy ember vegyen meg egy fát,  hanem fogjuk össze a lakosságot.  A Nagy Ágiék az 
egyesülettel megállapodtak abban, amit a lakosság felé szeretnének tolmácsolni, hogy a Makkos 
parkban lévő játék  vásárlásra  gyűjtést  szerveztek.  160E Ft-os  keret  jött  össze,  ami  egy Eu-nak 
megfelelő parkban lévő játékhoz nagyon kevés. A parknak van egy üres része, ahová szeretnének 
egy fűzfát. Mindenképpen a parkba kellene tölgyfa, és ha már van egy tatár juhar nevű címerben 
lévő honos fánk, akkor már olyat is kellene tenni. A Gyöngyvirág utcába vérszilvát szeretnének 
ültetni. A vasút és Beton út szakasznál pedig szilfákat ajánlott fel a Marika. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

 Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           140/2007.(IX.27..)Kt.
határozata

                                       Fásításáról és környezetrendezéséről

A Képviselő-testület   támogatja,  hogy  Monorierdő  fásítása,  környezetrendezése  önkormányzati 
segítséggel, lakossági és civil szervezetek felajánlásából valósuljon meg. 

Határidő: 2008. október 30.
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Felelős: Dr. Páczi Antal EKB elnök
  Hornyák Balázs EKB tag

23. Tsp. Javaslat szelektív hulladékgyűjtés beindítására 
 Előadó: Dr.Páczi Antal

Dr. Páczi Antal: mindenki előtt ismeretes, hogy a szelektív hulladékgyűjtés előbb utóbb mindenütt 
bevezetésre kerül.  Ez nem kellene megvárni,  hogy kötelezővé tegyék. A bizottság azt javasolta, 
hogy 2008. január 1-től kerüljön bevezetésre. Monor 5 konténert kapott, melyből 2 Monorierdőt 
illeti meg. A Coop áruháznál és az iskolánál javasolnák az elhelyezését. 

Szalai Gábor: javasolja szigetek készítését is, és elkeríteni a hulladéktárolókat. 

A képviselő-testület 11  igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

 Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           141/2007.(IX.27..)Kt.
határozata

                             Szelektív hulladékgyűjtés beindítására javaslat 

A  Képviselő-testület  elviekben  támogatja,  hogy  Monorierdőn  2008.  január  1-től  a  szelektív 
hulladékgyűjtés beindításra kerüljön.  

Határidő: 2008. január 1.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Dr. Páczi Antal EKB elnök

24. Tsp. Előterjesztés  a Bursa Hungarica ösztönpályázatról
Előadó: Vargáné Vass Éva

Vargáné Vass Éva: ez egy tájékoztató anyag, melyben olvasni lehet, hogy a kormányprogramban 
prioritásként  határozták meg ezt  a  pályázati  lehetőséget.  Egy hosszú  idő  óta  működő pályázati 
forma.  Határozati javaslat nem lett mellé mellékelve, mert előzetesen nem volt arra mód, hogy 
felmérjék, hogy milyen igények vannak ezzel kapcsolatban. Nem tudni, hogy 5-10-80 diákról van 
itt szó. Az önkormányzatnak a pályázatot   október 1-ig ki kell.  Az lenne a legbölcsebb, ha 2008-
ban indulna a Bursa Hungarica, az igényeket fel lehetne mérni. 

Vad Mária: véleménye szerint idén be kellene vezetni, mert októberben ha kiírjuk a pályázatot, 
november végéig kell arról dönteni, hogy kinek javasolják. 1000-5000,-Ft között lehet adni, melyet 
a megyei önkormányzat 50%-ban fizet. Nem gondolja, hogy Monorierdőn 80 felső fokú iskolába 
járó diák lenne és nem is mindenki rászorult. Mi határozzuk meg azt a felső összeghatárt, amit a 
jövedelemigazolások  alapján  eldöntünk.  Ha  jól  tudja  márciusban  kapják  meg  a  diákok  az  első 
ösztöndíjat.  Ahhoz,  hogy  csatlakozzunk,  egy  nyilatkozatot  kell  elküldeni  október  1-ig  a 
minisztériumba. 

Borbás Elvira: véleménye szerint sok a hátrányos helyzetű gyerek, aki felsőoktatási intézménybe 
jár. És nem tudja, hogy megvan-e ennek az anyagi fedezete.

29



Vad Mária: Monoron minden évben volt és minden évben pályázni kellett és minden évben meg 
kellett felelni a pályázati kiírásoknak.

Borbás Elvira: javasolja, hogy az alpolgármester asszony fogja át a témát és az Oktatási Bizottság 
napirendjei közé vegyék fel a témát. 

Vargáné Vass Éva: a pályázatok kiírásának határideje október 1. A benyújtás határideje: október 
31.
Minta van, hogy hogyan nézzen ki egy A és B típusú pályázati kiírás. A közzététellel nincs baj, 
megjelentetjük újságban, hirdetőtáblán és honlapon.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           142/2007.(IX.27..)Kt.
Határozata

Bursa Hungaricához való csatlakozásról

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testület csatlakozni kíván a Bursa Hungarica 
pályázati ösztöndíjrendszerhez.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző, polgármester

Juhász Sándor: mint tudja mindenki az iskolaigazgató megbízása július 31-ig és amikor volt a 
kinevezés szó volt arról, hogy a következő testületi ülésre bekerül az iskolaigazgató megbízásáról 
szóló poszt betöltéséről. Ezt a határozati javaslatot javasolja a következő ülésre bevinni. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal a javaslatot elfogadta.

5 perc szünet.

25. Tsp. Egyebek

Dr.  Práczki  Péter:  mint  Pénzügyi  Bizottság  elnöke fordul  a  polgármester  úrhoz.  A Gazdasági 
Programban szereplő elképzelésekkel kapcsolatban, ami Monorierdő stratégiáját érinti, szeretné, ha 
bevonná  a Pénzügyi Bizottságot az elképzelésekbe, gondol itt a fürdővel kapcsolatos tárgyalásokra. 
Szeretné, ha azok az anyagok, melyek kimennek, arról a Pénzügyi Bizottság tájékoztatást kapna, 
hogy tudják mire számíthatnak. Egy fürdő létesítése hosszú távon meghatározza a lehetőségeket. 
Kérdezi, hogy a Monorierdő honlapot ki gondozza, hogy hogyan lehet ott elhelyezni írásos anyagot 
az eddig megrendezett rendezvényekről. 

Juhász  Sándor:  nem tud  túl  sokat  mondani  a  beruházással  kapcsolatban,  egy  területvásárlási 
lehetőséggel bővült a dolog. A tárgyalásokról tájékoztatja a testületet és a bizottságokat is.  

Kiss Dénes László: a honlapról elmondja, hogy a monorierdő.hu még októberben került fel. Próbált 
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tárgyilagos, pártatlan maradni és elfogultságtól mentesen felírni a szöveget a honlapra. Bővült egy-
két dologgal, fenn van az önkormányzat szervezeti felépítése, a képviselők nevei, a választáson elért 
eredményei. Fent vannak 2007. augusztusáig a határozatok, rendeletek és jegyzőkönyvek is. 

Vargáné Vass Éva:  a KL Comp látja el a rendszergazdai feladatokat, de arról még nem folyt 
tárgyalás, hogy a továbbiakban ők tartják-e karban a honlapot. 

Dzsupin  Imréné:  tavaly  novemberben  kérvényt  adtak  be  szemétszállítással  kapcsolatban  a 
kemping, Erdei tanya és Burján tanya részéről. 30-40 család aláírásával küldték be a kérvényt az 
önkormányzathoz. Itt a kukásautó bemenetele nem megoldható, de más alternatívát is ki lehetne 
erre dolgozni. Ahová nem fér be az autó ki kellene egy helyet jelölni, ahol Kövál-os zsákokat le 
lehetne  rakni  és  a  Kövál-os  autó  elvinné.  Semmiféle  visszajelzést  nem kaptak  az  ott  lakók  a 
kérvénnyel kapcsolatban. 
Szeptemberben egy Pilner Mária nevű Bodza u. 42. szám alatti lakos kereste meg, aki megvette az 
ingatlanok, és kiköltözésük után 3 nappal 3 nagy fát kivágtak az önkormányzat dolgozói. Valóban 
az önkormányzat dolgozói vágták-e ki  és ha nem, akik kiadják magukat valakik önkormányzati 
dolgozóknak. Ha az önkormányzat dolgozói voltak, kérdezi, hogy a tulajdonos beleegyezése nélkül 
megtehetik-e ezt. A fát elvitték az ágakat viszont otthagyták.
Örül  a  fásításnak  és  a  szelektív  hulladékgyűjtésnek  is,  de  szükség  lenne  arra,  hogy lenne  2-3 
megfigyelő kamera. Sok fát kiástak, elvitték. Erre kellene pénzt szánni.

Juhász  Sándor: szemétszállításról  elmondja,  hogy voltak  bejáráson  végigmentek  autóval,  nem 
találtak  semmilyen  megoldást.  A Kövál  sem  hordta  kistraktorral  sem,  és  máshogy  sem.  Ilyen 
járművel nem rendelkezünk, de erre megoldást kell találni. 

Vad Mária: amikor volt  a Kövál beszámolója, ott felvetődött problémaként és a Takács Igazgató úr 
nyomatékosan megígérte, hogy ezt kistraktorral meg fogja oldani. 

Hornyák Balázs:   a 3 db nyárfa kivágásról tud. Őt a lakosok megkeresték a problémával, hogy 
életveszélyesek  a  fák,  nagy  darabok  estek  le.  Mondta  nekik,  hogy  nyújtsanak  be  kérelmet  az 
önkormányzathoz. Meg is keresték annak idején Monort. A közterület-felügyelő biztosan tud róla. 
Közterületen van és nem kell a tulajdonos engedélye. A szomszédok örültek neki, mert 6 éve folyik 
ez a vita. A tulajdonos szólhatott volna az új vevőnek, hogy mi a helyzet a fákkal kapcsolatban.

Juhász Sándor: egy vállalkozó végzi el a feladatot  és ennek fejében elviszi a faanyagot, ez nem 
értékes faanyag, nyárfa és mindössze 3 db.

Szalai Gábor: megkereste őt az iskola szomszédja, hogy a futball pályán este 9 óráig is fociznak. 
Kérdezi, hogy ki engedélyezi ezt a gyerekeknek. Ezt meg kellene szüntetni.
Az elemgyűjtő el lett helyezve és kéri, hogy vigyék el a megtelt elemgyűjtőt.

Borbás Elvira:  a focizással kapcsolatban elmondja, hogy a régi igazgató 6 óráig engedte, hogy 
játszanak a gyerekek a pályán.

Hornyák  Balázs:  elemgyűjtőről  elmondja,  hogy  nem  kaptak  jelzést  azzal  kapcsolatban,  hogy 
megtelt az elemgyűjtő. Az Erikát kell megkeresni a problémával.

Kiss Dénes László: járt a Cinka-Panna felé, és ugyanolyan állapotok kezdenek kialakulni, mint a 
szemétszedés előtt. Volt arról szó, hogy a monorierdei állampolgárok kukát kell kivinni. Meg lehet-
e ezt oldani, milyen lehetőségek vannak. 
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Éjszaka  a  parkban  levágták  a  hintának  a  láncot  3  csuklyás  alak.  Nem sikerült  elkapni  őket  a 
polgárőröknek, de pontos személyleírás van róluk.

Vad Mária: amikor a bejárások voltak, megkérték a családokat, hogy mind sorban jöjjenek be az 
önkormányzathoz  és  szerződést  kötnek.  Az  önkormányzat  támogatásával  ezeket  eljuttatnák  a 
Kövál-hoz. 
A Rózsa és a Gyöngyvirág sarkán lévő gumis műhely többször fel lett szólítva, de kellene, hogy 
valami intézkedés történjen, mert rossz állapotok vannak ott. 
A Mini-Presszó végében parlagfű erdő van. A Diófa és Pacsirta utca sarkán is parlagfű van.

Juhász Sándor: kényszerkaszálást fognak elrendelni és rá fogják terhelni.

Dzsupin Imréné:  tájékoztatja a testületet, hogy tudomására jutott, hogy lovas kocsival hordják a 
sittet pénzért. Nem lehet tudni, hogy hová hordja. Ezzel jobban kellene foglalkozni. 

Juhász Sándor:  A monori rendőrkapitányságtól megkeresték, hogy beadtak egy pályázatot és ott 
két  sebességmérő  automatát  nyertek.  Ebből  egyet  Monorierdő  területén  kívánnak  elhelyezni, 
valószínűleg itt a gyalogátkelő helynél.  Ennek az üzemeltetési költségét kell vállalni, ami annyi, 
mint egy 60 wattos izzó fogyasztása. 
A téli út takarítását tavaly Vladár Zoltán vállalkozó vállalta. Ezt lealkudta 1 millió Ft-ra. Most is 
beadta az árajánlatát 1 millió Ft-ra. Ezt el kellene fogadni, itt van a szerződés-tervezet is.

Dr. Práczki Péter: javasolja egy összeget azért adni neki, mert rendelkezésre állt. Ha nem lesz 
semmi hó, akkor is 1/5 részét meg kellene kapnia. Ezt bele lehetne a szerződésbe venni. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           143/2007.(IX.27.)Kt.

Határozata

Téli síkmentesítésről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  elfogadja  Vladár  Zoltán  Monor,  Mátyás 
király út  9. székhelyű vállalkozó ajánlatát  1.000e Ft + Áfa összegben a téli  síkmentesítésről és 
hóeltakarítással kapcsolatban. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: 2007. október 20.
Felelős: polgármester, jegyző 

Juhász Sándor:  Lenne egy vállalkozó, aki  megoldaná Monorierdőn a szemétszállítást. Szemetet 
csak a ceglédi lerakóhelyre vihet. Ez csak egy tájékoztatást. Kéri,  hogy gondolkodjon el erről a 
képviselő-testület.
„A lakossági hulladék begyűjtésére, elszállítására a cég az alábbi ajánlatot teszi:
háztartásonként 1 db 120 literes hulladékgyűjtő heti egyszeri elszállítása, megsemmisítését, évi 13e 
Ft + Áfa összegért. Hulladéklerakási díj nélkül, szemétbánya díja háztartásonként 10e Ft + Áfa/év. 
Ez szintén a lakosságot terhelné. 
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Azokban a  háztartásokban,  ahol  csak nyugdíjasok laknak 50% kedvezményt  biztosítanak.  Több 
éves  szerződés,  minimum  5  év,  Monorierdő  kül-   illetve  belterületén  lévő  szemét  folyamatos 
elszállításáról  is  gondoskodnak.  Az első két évben a belterületen ingyen letakarítják a havat az 
utakon. Elhelyeznek 3 db térfigyelő kamerát, iskolánál, óvodánál, lámpás kereszteződésnél, amit 
minden  kábeltévé  előfizető  nézhet  egy  önálló  csatornán.  Éves  szinten  500e  Ft  -1m Ft  közötti 
összeggel támogatnák a helyi sportegyesületet. „

Szalai Gábor: hiányzik belőle az éves lomtalanítás, amit mindig a Kövál végez díjmentesen. 

Juhász Sándor: a térfigyelő kamerákkal kapcsolatban, amit már egyeztetett a rendőrséggel, ebből 
legalább 5 db kellene, darabja 34e Ft. Olyan helyekre, ahol ki lehet szűrni, hogy ki mikor, hová 
ment el és látni, hogy hová viszi a szemetet. 30 napot rögzítene és 30 nap visszakereshető.
80%-ban vissza lehetne szorítani a bűnözést. A fedezetként javasolja, hogy az értékesítésre kerülő 
fűrészt,  faanyag  árát.  Ez  többletbevételt  jelent.  Ebből  meglenne  az  5  db  térfigyelő  kamera,  a 
különbözetet pedig állná az önkormányzat. A kábeltévé viszont ingyen biztosítaná a csatornát. 

Hornyák Balázs: azt a törvényességi megoldást kellene megtalálni, hogy akár 24 óráig, 48 óráig 
legyen  rögzíthető,  ne  legyen  rajta  a  kábeltévén,  de  ha  bármi  történik  Monorierdőn,  akkor 
visszakereshető legyen a hatósági szerveknek 48 órán belül. 
Szemétszállítás:  a Kövál-nál úgy működik,  hogy akik egyedülállóak, azoknak csak 70%-ot  kell 
fizetni. Ez a lehetőség állni fog-e.

Vargáné Vass Éva:  a kedvezmények mértékét minden esetben a képviselő-testület rendeletében 
állapítja meg. Az önkormányzatnak a kedvezményekről, az esetleges mentességekről a rendeletben 
rendelkezni kell a hulladékgazdálkodási törvény szerint. 

Juhász Sándor: kamerával kapcsolatban 48 órás rögzítést javasol a testület. 
A kábeltévé nem fogja közvetíteni. 5 db kameravásárlás, és a kiegészítést az önkormányzat fedezze.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete    

           144/2007.(IX.27..)Kt.
Határozata

Térfigyelő kamerák felszereléséről

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete Juhász Sándor polgármester előterjesztése 
szerint támogatja a térfigyelő kamerák felszerelését. 

Határidő: november 30.
Felelős: polgármester

Juhász Sándor:  a kábeltévés jelentkezett,  hogy egy vételi  szándékot szeretne benyújtani a volt 
gázcsere telep területére, ezt jogosnak tartja, ő ott fejleszteni akar. Megvásárolná a területet. Azt 
javasolja, hogy értékeltessék fel. A soros ülésre javaslattal benyújtják döntésre. 
Kapott  egy levelet Fekete Béla úrtól,  akinek az egyik gondozott telkét a tulajdonos eladta és ő 
ottmaradt és szeretne egy önkormányzati telket csak művelni. Ő a Hársfa utca 90. szám alatt lakik. 
Ha találunk egy telket, adjuk oda gondozásra. 
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Szalai Gábor: a Hársfa utcában volt egy önkormányzati telek, azt oda lehetne adni. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal a javaslatot elfogadja.

Juhász Sándor:  megkereste egy vállalkozó, akinek 10 ha-ra lenne szüksége egy bemutató falut 
szeretne létesíteni.  Úgy nézne ki,  hogy a világ különböző területeiről jönnének ide cégek és itt 
felépíteni a kis építményét. Az ő általa gyártott termékeket itt bemutatná. Szélerőművet is létesítene. 
10 millió Ft bérleti díjat fizetne. Ez csak tájékoztatás.
Kempingberuházás: az osztrák- magyar cégnek 4 tulajdonosa van. Kérték a tulajdonostól a 7 ha-t 
megvételre. Ők ezt ki is fizetik, nekünk csak szerződést kell kötni, hogy mi vásároljuk meg.
Rendezési tervet kell készíteni, ha rendezési tervet készítünk, akkor önálló terv lesz, nem pedig 
Monorral közös. Meg kell nézni, hogy mi az, amit változtatni akarunk, hogy az mind szerepeljen a 
rendezési tervben. Létesíteni akarnak egy termál gyógyfürdőt, szállodával, apartmanokkal, ez egy 5 
milliárdos beruházás. Semminemű eu-s pénzt nem vesznek igénybe, egy spanyol befektető végezné 
a beruházást. Nekünk ez semmibe nem kerül és egy fejlődés indulna el Monorierdőn, az ingatlanok 
ára is emelkedne. 

Dr. Práczki Péter: véleménye, hogy a hosszú távú beruházás oldaná meg a település problémáját, 
hiszen az nem egyszeri, hanem akár 50 évre szól.

Juhász Sándor: csak ismertette a testülettel. El kell gondolkodni ezen.
Az augusztus 20-i rendezvénnyel kapcsolatban kéri, hogy pár sorban számoljanak be a szervezők.

Borbás Elvira:  két  rendezvény volt  az  évben.  Önkormányzati  támogatás  300e  Ft,  felajánlások 
vannak itt. Fehér István 20e Ft, Juhász Sándor 20e Ft, Dzsupin Imréné 20e Ft, Borbás Elvira 20e Ft.
Bál   bevétele  140e  Ft  volt,  disco  bevétele  94e,  a  büfé  nyeresége  100e  Ft  az  augusztus  20-i 
ünnepségre és 30e Ft a Falunapra. Vidámpark üzemeltetője 20e Ft. És 3e Ft a cukros. Összesen 
767e Ft. 
Kiadások:  Kollár  Tomi  40e  Ft  plakát  10e  Ft,  volt  megvendégelés,  ajándékok  a  rajzverseny 
nyerteseinek és egyéb dolgok.  
Kézműves foglalkozások anyagbeszerzése 14e Ft volt, Kollár Tomi 80e-ért zenélt 20-án, disco 80e 
Ft, plusz a hangosítás 35e Ft. Focisták megvendégelése 10e Ft , wc takarítás 10e Ft, oklevelek 28e 
Ft, karszalag 10e, festék 4e Ft, tisztítószerek 10e Ft, 6e Ft létra, 10e Ft , takarófólia a wc-be 4e Ft, 
közmunkásoknak 2e Ft,  a padok és sátrak bérleti díját a büfé üzemeltetője, illetve Fehér István 
rendezte.  627E Ft volt a kiadás, a bevétel: 767 e Ft, 140e Ft nyereség keletkezett, mely a pénztárba 
befizetésre került. A számlák rendelkezésre állnak.

Juhász Sándor: elszámolás alapján szép eredmény és még nyereség is keletkezett.
Megköszöni a szervezőknek és résztvevőknek a munkáját. 
Jelzés alapján kéri, hogy Dr. Práczki Péter a nevezési díjakról tájékoztassa a testületet, mely a lovas 
versenyen beszedésre került.

Dr. Práczki Péter: kéri, hogy polgármester úr olvassa fel az átadott elszámolást

Juhász Sándor: lovaskupa 3500,-Ft, első helyezett szalag 650,-Ft, I.  helyezett koszorú 3.900,-Ft, 3 
db érem 900,-Ft. II. helyezett szalag 550,-Ft, III. helyezett szalag 550,-Ft, 15 db bója 10e Ft, 4 db 
kisbója  ingyen,  3  db  oklevél,  és  3  db  I.  helyezett  ingyen.  Bójaszállítás  ingyen,  telefonköltség, 
lócitrom elvitele 1000,-Ft. Összesen 20.000,-Ft. Még a Péter toldotta ki a többit.
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Dr.  Práczki  Péter:  pontosan  az  édesapja  toldotta  meg  10e  Ft-tal.  Ott  volt  a  focibajnoksággal 
kapcsolatos költségek és az ásványvizet is ő állta.

Borbás Elvira: nagyon sok segítséget kaptak a lakosoktól, képviselőtől és ezennel meg is köszöni.

Vad Mária: kéri, hogy a jövőben ne szedjenek nevezési díjat és inkább az önkormányzat fizesse a 
különböző díjakat.

Borbás Elvira:  a parkban kerül majd megrendezésre az október 23-i ünnepség. Javasolja, hogy 
inkább délutáni órákban kerüljön megrendezésre.

Juhász Sándor: elmondja, hogy a bizottsági ülések menete eddig rosszul zajlott és  a későbbiek 
folyamán ezt  korrigálni  kell.  A bizottsági  üléseknek (Egészségügyi,  Oktatási,  Szociális)  mindig 
előbb kell megtörténnie, mint a Pénzügyi Bizottság ülésének, mert az marad utoljára és akkor jön a 
testületi ülés.  Képtelenség az anyagokat feldolgozni, amik bekerülnek a testület elé.

Dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy az SZMSZ-ben ez benne van-e.

Vargáné  Vass  Éva:   a  bizottság  a  működési  rendjét  maga  határozza  meg  a  bizottság.  Ha  azt 
kívánják, hogy az anyag a következő soros ülésre bekerüljön, akkor minimálisan az ülést megelőző 
hét keddig legyenek szívesek megtartani, hogy az anyagokat el tudjuk készíteni. 
Ez akceptálható kérés.

Szalai Gábor: javasolja ő is Pénzügyi Bizottságot utoljára hagyni.

Dr. Práczki Péter: a múltkor is 3-kor kezdődött a Pénzügyi Bizottsági ülés, és volt olyan tag, aki 
nem tudott részt venni.

Juhász Sándor: aki nem tudja vállalni, az mondjon le. Ez feladattal és idővel jár. Egy-két emberért 
nem fog itt ülni másik 10 emberrel.

Dr. Práczki Péter: többször előfordult, hogy olyan anyagok kerültek a testület elé, amit a Pénzügyi 
Bizottság nem tárgyalt. Szeretné, ha erre jobban odafigyelnének. 

Kiss Dénes László:  a Nefelejcs Futó utca sarkánál lévő önkormányzati  telek ki lett pucolva az 
egyik fele, a másik felét leleményes vállalkozó kivágta.   Korábban szó volt arról, hogy a látszólag 
gazdátlan telkeket  elbirtokolják továbbra is.  Ugyanaz a  személy kérte  ki  most is  az adatokat  a 
Földhivatalból.

Vargáné Vass Éva: tájékoztatja a képviselőket, hogy az SZMSZ szerint negyedévente fogadóórát 
kell tartaniuk, kéri, hogy tartsák ehhez magukat.
A  Vincent  Audit  szeptember  19-20-án  az  állami  normatívák  igénylését  ellenőrizte.  A  belső 
ellenőrzés  keretében  volt  egy  vizsgálat.  A belső  ellenőrzés  javaslata  az  volt,  hogy  készüljön 
katasztrófaterv  és  szükséges  lenne  –  a  FEUVE  szabályzat  tartalmazza  -   a  FEUVE  bizottság 
összetételének meghatározására.  Január  elején  még nem tudott  a  bizottság  összetételére  érdemi 
javaslatot tenni. 
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A hitel  szerződés  a  víz  és  csatornára  augusztus  27-én  aláírásra  került  az  OTP-vel.  A most 
elfogadásra került peresítési határozat első részében van egy hivatkozás, hogy átvettük a hitelt a víz 
és csatornára vonatkozóan, viszont Monor még nem adta tulajdonba a közműveket.

Több tárgy nem lévén az ülést 21:40 órakor bezárja.

K.m.f.

Vargáné Vass Éva          Juhász Sándor
     jegyző polgármester
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